



香港業餘田徑總會
Hong Kong Amateur Athletic Association

E-mail: inquiry@hkaaa.com Website: www.hkaaa.com

致：各屬會負責人

田總屬會長跑賽事優先報名新安排

有鑑於本會長跑賽事日漸受歡迎而經屬會優先報名的人數亦於過去數年不斷上升，故此於去年週年研討會作初次討論，其後再經專責小組研究各可行方案，並得到執委會及屬會確認及通過後，現安排如下：

由 2017 年開始，於田總舉辦之長跑賽事（除運動家香港 10 公里挑戰賽 2017 外），如需經由屬會優先報名的田總註冊運動員，必須成為田總註冊運動員滿一年或以上（即於 2016 及 2017 年連續兩年均註冊為田總註冊運動員）。而於 2017 年 7 月 25 日或以前已將填妥註冊表格遞交到本會秘書處之人士不在此限。

感謝各屬會及運動員對本會賽事的支持。如有問題，請致電 2177 2600 與秘書處職員聯絡。

敬請留意！

香港業餘田徑總會秘書處 謹啟

2017 年 7 月 26 日



26 July 2017

To: HKAAA Affiliated Clubs

New Arrangement for Priority Entries of HKAAA Member Clubs for HKAAA Events

As the number of entries of HKAAA distance running events through HKAAA member clubs priority entries have been increased dramatically in recent years. This issue has been discussed in the Annual Summit last year, a dedicated task force has been formed to discuss possible solutions to improve the situation, after the endorsement and confirmation of the HKAAA Executive Committee and HKAAA Council, the new arrangement are as below.

For distance running events organized by HKAAA (except Sportshouse HK 10K Challenge 2017), only HKAAA registered athletes who registered for more than 1 years (i.e. he/she has registered as HKAAA athlete in both 2016 & 2017) are eligible for the priority entries. While athletes who submitted their registration forms to HKAAA Office on or before 25 July 2017 are eligible for the priority entry.

Thank you once again for your support to our events, please feel free to contact our staff at 2177 2600.

Thank you for your kind attention!

Yours Sincerely,

HKAAA Secretariat